
 

Protokoll fört vid Ringamåla Hembygdsförenings Styrelsemöte 20181026. 

Plats Bygdegården Högaböke. 

Deltagare:Tore,Kalle,Staffan.Gunnar,Lars,Inez,Lisbet,Ulla,Nils-Erik Eva,Per-Ove.Gäst 

Åke Werdenfelts. 

1. Inez hälsade välkommen 

2. Till justerare Nils-Erik 

3. Åke W. redogjorde för förutsättningar att söka bidrag för renoveringar på 

Nissagården särskilt ladugården, först hade han en historik hur Istaby 

Hembygdsförening hade gått tillväga med att söka bidrag till att rusta upp en 

gammal skola. De hade sökt bidrag på Blek.Utvecklings Centrum, 

Länstyrelsen. Vi måste ansöka på Jordbruksverket. Landsbygds utvecklare 

Marrianne Västerberg, Blekinge Hembygdsförbunds styrelse och Inga-Britt 

Olsson Länstyrelsen. Alla måste vara inblandade på något sätt. Åke W hjälper 

till att skicka ansökningar. Villkoren för att få bidrag är att vi ställer upp med 

ett antal ideella mantimmar. Vi själva hade tänkt göra lite inne på 

Nissagården. I köket och uppe på andra våningen, samt göra ny trappa vid  

köket, ombyggd lika som andra ingången. Även detta kan tas med i ansökan.  

Åke gjorde ett förslag att så många som kan ställa upp ideelt en lördag i 

månaden ett halv år så blir kravet på ca 462 timmar uppfyllt. Lördagarna för 

dessa halvår kan fördelas fritt på två år.  Men i alla fall ska in grupp 

bestående av Nils-Erik, Kalle,Tore, Staffan och Per-Ove träffas och diskutera 

och ta fram underlag till bidragsansökan för detta stora projekt som skall bli 

klart 1919-2020. Vi behöver undersöka om vi får ihop en lista på 15-20 

frivilliga för att få ihop de ideella timmarna som behövs. 

4. Blekinge Arkivet angående inventering av föremålen på Nissagården beslöts 

att vänta till januari 2019 Nils-Erik skulle  kontakta Per Lundin 

5. Övriga frågor: Lars Berg lovade kolla upp Ringamålabilder hos Krister i 

Åkeholm. 

6. Inez tackade Åke W för all redogörelse och för visat intresse och bjöd till fika. 

Vid Protokollet:Eva Henriksson Justeras:………………………………………………. 


